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Resposta a les preguntes formulades pel Grup Municipal de Junts per Gualba – CM per al Ple Ordinari 
de l’Ajuntament de Gualba del dia 4 de juliol de 2024.  

1. Pregunta per a la Sra. Alcaldessa: Quin és el criteri per decidir les notícies que es publiquen al 
Butlletí Municipal? 

Com hauríeu de saber no hi ha cap regulació específica al respecte, per tant, el criteri aplicat, és el de 
publicar de forma clara i transparent l'acció de govern, creiem que la transparència en la informació és 
d'obligat compliment, o si més no, aquest és el nostre criteri, com estem fent des que vam assolir 
l'Alcaldia. 

2. Pregunta per a la Sra. Alcaldessa: Com es fomenta entre les entitats i associacions de Gualba la 
presentació de notícies per al Butlletí Municipal? 

La forma de fomentar la participació de les entitats i associacions registrades, en el butlletí municipal, fins 
al moment, és via email on se'ls convida a participar presentant un escrit, on puguin explicar les actuacions 
fetes o les previstes per l'entitat. Creiem que les entitats i associacions són una part molt important del 
teixit cultural i social del poble i el butlletí municipal és l'eina que els hi dona veu 

3. Per al Sr. Regidor de Governació́, Espai Públic, Urbanisme i Obres, Activitats i Serveis: S’han 
proposat modificacions a la previsió de la quarta fase de substitució de la canonada d’aigua 
potable?   

Les tres substitucions de canonades previstes d’executar-se aquest any segueixen el calendari previst. 

4. Per a la Sra. Regidora de Joventut, Ensenyament i Cultura: Quina és la situació de la licitació per 
garantir el servei de la llar d’infants municipal “La Cuca de Llum”? 

La última licitació va quedar deserta. El servei està garantit per l’inici del pròxim curs gràcies a la 
col·laboració de l’actual direcció de la Cuca. Alhora, ja s’està treballant amb una empresa externa per tal 
de cobrir el curs vinent a l’espera de la redacció de la nova licitació. 

 

5. Per a la Sr. Regidor de Turisme, Esports i Promoció Econòmica: Segons l’Observatori del Treball 
i Model Productiu: Gualba continua essent el municipi de la comarca amb major taxa d’atur el 
mes de maig: 13,13%. Quines accions teniu previstes per revertir aquesta situació? 
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Com ja us vàrem respondre en l'últim ple, continuem treballant en la recepció i cens del polígon, 
continuem treballant amb la Taula Vallès Oriental Avança, continuem amb la crida a autònoms des de la 
web, hem publicat al butlletí info de la Cambra de Comerç com a ajuda a emprenedors i estem aprofitant 
el servei de la Diputació XALOC (Xarxa Local d'Ocupació) i hem acordat amb el Servei d'Ocupació de Sant 
Celoni per poder publicar les ofertes de feina en un radi proper al nostre municipi. Alhora hem inclòs 
aquesta eina dins la pàgina web de l'Ajuntament. 

6. Per al Sr. Regidor de Governació́, Espai Públic, Urbanisme i Obres, Activitats i Serveis: Quan es 
posaran plantes a les jardineres ubicades a la Plaça Joan Ragué? 

Les jardineres al voltant  de la plaça es retiraran per a col·locar pilones desmuntables. Hem estat provant 
el funcionament de les noves pilones en diferents emplaçaments i a banda de ser flexibles, són  de ràpida 
instal·lació i fàcil substitució. 

Les jardineres seran reubicades i es procedirà a plantar amb plantes amb poca necessitat d’aigua. 

7. Per al Sr. Regidor de Governació́, Espai Públic, Urbanisme i Obres, Activitats i Serveis: Quines 
accions s’estan duent a terme per garantir la cura dels gats de carrer i l’establiment d’una 
colònia? 

La redacció del pla de gestió està força avançada, s’ha iniciat l’esterilització per part dels voluntaris i s’ha 
contractat una empresa externa per reforçar el nivell de captures. 

8. Per al Sr. Regidor de Governació́, Espai Públic, Urbanisme i Obres, Activitats i Serveis: Com es 
garanteix el transport dels joves de Gualba que fan ensenyament post obligatori a l’Institut Baix 
Montseny de Sant Celoni? 

Per poder donar resposta, cal distingir entre la figura del bus urbà i el bus escolar. Per una banda, pel que 
fa al bus urbà, existent des de fa anys, com bé sabeu des de l’Ajuntament es va lluitar per aconseguir que 
allargués parada fins l’IES Baix Montseny, servei que es vol conservar; tanmateix, aquest no té parada ni 
al veïnat de l’estació ni al veïnat del Camp de Futbol de Can Pahissa. Per altra banda, hi ha el bus escolar, 
bus al qual hi poden pujar els nens i nenes que cursen la ESO a l’IES Baix Montseny i estan empadronats a 
Gualba. Tanmateix, en aquest servei el Consell Comarcal no n’autoritza la pujada als alumnes de post 
obligatori, justificant-ho que ja tenim la figura del bus urbà; el problema és que aquest bus (escolar) té 
parades al veïnat de l’estació i de Can Pahissa per recollir alumnes que el bus urbà no té. Finalment, 
l’Ajuntament ha contactat amb el Consell Comarcal i s’ha aconseguit que els nens de post obligatori que 
viuen en aquests dos veïnats puguin seguir fent ús del bus escolar. Actualment estem en tràmits amb 



DOCUMENT

OFICI
ÒRGAN

SECRETARIA INTERVENCIO
EXPEDIENT

0004-000008-2024

Codi Segur de Verificació: b331bb26-a621-421b-a091-15ef27339934
Origen: Administració
Identificador document original: ES_L01081000_2024_2705687
Data d'impressió: 25/07/2024 13:01:48
Pàgina 3 de 4

SIGNATURES

1.- OLGA HERNAIZ OLIAS (Alcaldessa), 25/07/2024 12:58:43
A

JU
N

T
A

M
E

N
T

 D
E

 G
U

A
LB

A
A

qu
es

t d
oc

um
en

t é
s 

un
a 

cò
pi

a 
au

tè
nt

ic
a 

de
l d

oc
um

en
t e

le
ct

rò
ni

c 
or

ig
in

al
. C

om
pr

ov
i l

'a
ut

en
tic

ita
t d

el
 d

oc
um

en
t a

l w
eb

de
l A

ju
nt

am
en

t d
e 

G
ua

lb
a 

(h
ttp

s:
//g

ua
lb

a.
va

lle
so

rie
nt

al
.c

at
/O

A
C

/V
al

id
ar

D
oc

.js
p)

. U
til

itz
i e

l "
C

od
i p

er
 a

 la
 v

al
id

ac
ió

" 
qu

e
ap

ar
ei

x 
a 

la
 c

ap
ça

le
ra

.
Ì
b3
31
bb
26
-a
62
1-
42
1b
-a
09
1-
15
ef
Ç;
AÇ
BG
Î

 

 

 

 

l’AMTU (Associació de municipis per la mobilitat i el transport urbà) per tal de demanar que el bus urbà 
faci parada als veïnats esmentats. 

9. Per al Sr. Regidor de Governació́, Espai Públic, Urbanisme i Obres, Activitats i Serveis: Quina 
previsió s’ha establert pel manteniment i millora dels camins públics? 

En els camins públics cal diferenciar entre els que entren en el pla de prevenció d’incendis i els que no. 

Cada any la Diputació ens fa unes propostes subvencionades d’arranjaments per als inclosos al pla de 
prevenció d’incendis; tot i això, estem demanant suport per millorar el ferm de la pujada de can Puig  a la 
carena, el tros conegut com el trenet. 

Per a la resta de camins la Diputació aprova uns fons per quatre anys que recentment hem conegut el seu 
import, el destinarem a consolidació del ferm i arranjament de camins en mal estat. 

10. Per al Sr. Regidor de Governació́, Espai Públic, Urbanisme i Obres, Activitats i Serveis: Quina és 
la situació del procés per situar plaques fotovoltaiques al sostre de la pista poliesportiva 1 
d’Octubre?  

La licitació ha estat atorgada i estem revisant la solució estructural proposada per l’empresa guanyadora 
per garantir l’estabilitat del cobert. 

11. Per a la Sra. Regidora de Joventut, Ensenyament i Cultura: Quina és la despesa compromesa per 
al desenvolupament de la Fira de Bruixes d’enguany? 

Enguany no s’ha celebrat la Fira de Bruixes; és pertinent respectar el nom de les activitats i festes que es 
fan al poble, i aquest any la Fira s’anomenava: X Fira. Gualba, Vall de Fetilleres.  
 
Entenem que us referiu a aquesta Fira celebrada el 6 de juliol; el total de despeses ha estat el següent: 
11.256,86 euros; tenint en compte que per primera vegada l’Ajuntament ha assumit la totalitat de l’equip 
de so de la representació de teatre. 

12. Pregunta per a la Sra. Alcaldessa: Quan s’implementarà l’anunciat “telèfon de l’alcalde”? I quan 
s’establirà un “dia de visita pels regidors/es de l’equip de govern sense instància prèvia”? 

Com bé haurien de conèixer, un mandat té una durada de quatre anys. El nostre programa anuncia una 
sèrie de propostes, que ja estem implementant i desenvolupant a mesura que es van donant les 
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condicions necessàries i les prioritats que així ho marquen. Els hi recordo, que si ho necessiten poden 
contactar amb l’equip de govern en horari d'atenció al públic al telèfon de l'OAC. 

Document signat electrònicament  

 


